
Lotten Hjelm – Skärgårdarnas Riksförbund 

En av talarna var Lotten Hjelm, ordförande i Skärgårdarnas Riksförbund som 
berättade om förutsättningarna för de som bor i skärgårdarna.  
 
Vill man få något gjort så måste man göra det själv. Men hon såg också 
förutsättningar för fortsatt boende. 

• Med bredband och de förbättrade kommunikationerna kan fler bosätta 
sig i skärgårdarna  

• Kanske kan den skärgård som tidigare inspirerat så många konstnärer 
även inspirera forskare, akademiker, spelutvecklare med flera. 

• Kanske kan Tiny house och hållbar utveckling attrahera nya skärgårdsbor 
 
 


